



Elastic tourniquet holder - Porte garrot élastique - 1-Medical

Elastic tourniquet holder for easy wearing on the field.

The elastic tourniquet holder is an ideal Solution for Outdoor Rescue and Emergency Situations.

Technical specifications :

- Perfect Compatibility : Designed to accommodate most tourniquets, our holder provides a secure and convenient storage solution for your essential emergency gear.
- Versatile Applications : Whatever the use, this compact and lightweight tourniquet holder keeps your rescue supplies easily accessible.
- Durable Material : Constructed from high-quality ABS material, this tourniquet holder offers a robust and reliable structure for extended use.
- Rapid Access : The open design of the tourniquet holder allows for quick deployment while ensuring your tourniquet remains securely in place under any circumstances. Access your tourniquet within seconds, providing crucial aid in emergency situations.
- Adjustable & Customizable : Easily adjust the installation position to a suitable height and orientation. Options for vertical, horizontal, or upside-down installation offer additional flexibility.

Dimensions : 7 x 2,8 x 2 in (180 x 70 x 50 mm).

Weight : 50 g.

Material : Nylon.

Le support élastique de garrot est une solution idéale pour les interventions en extérieur et les situations d'urgence.

Spécifications techniques :

- Compatibilité parfaite : Conçu pour accueillir la plupart des garrots, notre support offre une solution de stockage sécurisée et pratique pour votre équipement d'urgence essentiel.
- Applications polyvalentes : Quel que soit l'usage, ce support compact et léger permet d'accéder facilement à votre matériel de secours.
- Matériau durable : Fabriqué à partir de matériau ABS de haute qualité, ce support de garrot offre une structure robuste et fiable pour une utilisation prolongée.
- Accès rapide : La conception ouverte du support de garrot permet un déploiement rapide tout en assurant le maintien sécurisé du garrot en place dans toutes les circonstances. Accédez à votre garrot en quelques secondes, offrant une aide cruciale dans les situations d'urgence.
- Réglable et personnalisable : Ajustez facilement la position d'installation à une hauteur et une orientation adaptées. Les options d'installation verticale, horizontale ou à l'envers offrent une flexibilité supplémentaire.

Dimensions : 7 x 2,8 x 2 pouces (180 x 70 x 50 mm).

Poids : 50 g.

Matériau : Nylon.